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t6di, 26.04.2018

Prezydent Hanna Zdanowska

Urzad Miasta lodzi

UI. Piotrkowska 104, l6di

PETYOA

NIE! dla sprzedaiy otuliny Parku Szarych Szereg6w

Zdecydowanie i kategorycznie sprzeciwiamy sie sprzedaiy deweloperom terenu zielonego

w otulinie Parku Szarych Szereg6w (Park Promienistych). Nie zgadzamy sie na prvwatvzacje

tego terenu tylko po to, by powstaty kolejne lIekskluzywne apartamenty w prestizowej

lokalizacji ".

Domagamy sie, ieby teren przy ulicy Emilii Plater oraz pozostate tereny zielone

przvlegajace do Parku zostafy oficjalnie wfClczone do Parku Szarych Szereg6w i by ich

przyszte zagospodarowanie zostato poddane konsultacjom z ekspertami oraz z

rnieszkaricarni .

,
Dlaczego? Bo t6di jest rnleszkaricow, a nie deweloper6w. To gtos rnleszkaricow, w pierwszej

kolejnosci powinien bye brany pod uwage, a nie gtos biznesowych grup interesu. Niestety, w

tym przypadku, mieszkaricv zostali porninieci w procesie konsultacji. Radni Rady Miejskiej

zagtosowali za sprzedaza terenu deweloperom. A Rada Osiedla nie wydata opinii. Zwykli

rnleszkaricv Batut nie zostali poinformowani 0 zabudowie ich Parku.

Park Szarych Szereg6w wchodzi w sklad tzw. Bt~kitno-Zielonej Sieci, kt6rej koncepcje

opracowano w Katedrze Ekologii Stosowanej Uniwersytetu l6dzkiego i Europejskim

Regionalnym Centrum Ekohydrologii pod auspicjami UNESCO PAN. Koncepcja Bt~kitno-
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Zielonej Sieci zostala oficjalnie przvjeta przez Miasto lodi jako cz~sc jego Strategii

Zintegrowanego Rozwoju lodzi 2020+.

Park Szarych Szeregow to obszar zrtidllskowv rzeki Batutki. Zabudowywanie takich miejsc jest

niewskazane zarowno z ekologicznego jak i z ekonomicznego punktu widzenia. Szczegolnie

odnosi sle to do Batutki, ktora zawsze byta najbardziej kaprvsna lodzka rzeka, powodujaca

czeste podtopienia i lokalne powodzie.

Miejsca takie, jak Park Szarych Szeregow to zielone ptuca todzi - potezne, wysokowydajne

fabryki tlenu i czystego powietrza a takze najlepsze moiliwe miejsca wypoczynku i sportu,

ktore sluza nam wszystkim. Jest wiec oczywiste, ze aby zapewnlc todzianom wysokq jakosc

zvcla, wtadze todzi powinny nie tylko bezwzglednie chronic, ale takze w miare rnozliwosci

rozwijac i poszerzac takie tereny zielone, chroniac przy tym stare drzewa.

Mamy w lodzi mode na sprzedawanie, karczowanie, zabudowywanie i inne formy

niszczenia terenow zielonych. W latach 2011-2014 wtadze todzi wydaty blisko 10 tvsiecv

zezwoleri, w ramach ktorvch wvcieto okoto 35 tvsiecv drzew w naszym rniescle. Aby zastapic

jedno duze drzewo, potrzeba az 1700 nowych nasadzeri, co w praktyce maze oznaczac, ze

zebv pokrvc straty wynikajqce z tych decyzji, nalezalobv posadzic nawet 59 rnillonow drzew .

Wtadze miejskie zachowujq si~ jak bankrut, ktorv wystawia na licvtacje bezcenne dobra

odziedziczone po przodkach. Oto kilka powszechnie znanych przvkladow tego trendu:

1. Brus, gdzie dziesiec procent pieknego lasu miata isc pod toper, w celu przygotowania

terenu pod nowe wille.

2. Skwer przy Jarzynowej na Osiedlu Mireckiego, czyli pieknv teren zielony w dolinie Lodki,

ktorv miat zostac wykarczowany pod nowy wielki blok.

3. Zadrzewiony teren przy Skrzvzowaniu Marszalkow, sprzedany pod inwestvcje biurowq,

ktorej pierwszym etapem byto wvclecie w pieri wszystkich drzew.

4. Teren po dawnych magazynach wojskowych przy ulicy Pryncypalnej ze wspaniatym

starym drzewostanem, ktorv miasto ad dluzszego czasu probu]e sprzedac Chiriczvkorn na

przetadunkowy port kontenerowy.

5. Park 3 Maja/Boden Powella - obecnie jeden spojnv park, ktory w ramach przvgotowari

do Zielonego Expo ma zostac rozdzielony nowq trasa samochodowq (Konstytucyjnq)

zabudowany "pawilonami wystawowymi".
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6. Wyeinka drzew w t6dzkim ZOO, w ramaeh budowy JJOrientariumJl.

7. Stare Polesie, gdzie w ramaeh Projektu JJZielone Polesie" nastap iio najwieksze w historii

tej dzielniey karezowanie drzew - miedzv innymi pod budowe JJpark6w kleszonkowvch"

(!) .

8. Teren zielony miedzy ulieami Drewnowska i Lutomierskq (kolo komendy polieji), szeroka,

wspaniata tqka miejsee wypoezynku i rekreaeji wielu todzian, przez ktora miasto zamierza

poprowadzic JJTras~ Karskiego", Podobno jest ona nlezbedna w eelu dalszego rozwoju

projektu JJZielone Polesie" ezyli dalszego karezowania drzew pod parki kieszonkowe.

9. Teren Zielony obok osiedla Radogoszez Zaeh6d oraz Las Okregllk - planowane do

przec lecia nowa trasa - tqeznikiem rnledzv AI. Wt6kniarzy i 514. Propozyeja

alternatywnego przebiegu trasy - przez tereny przemystowe zostata zignorowana przez

wtadze miasta .

10. Wycinka staryeh, pieknvch, roztoiystyeh drzew wzdtui AI. Wt6kniarzy, w ramaeh budowy

nowego stadionu iuilowego.

Pan i Prezydent, pytamy wlec: lie jeszeze bedzie takieh miejse? ezy tyeh wszystkieh zniszczeri i

wyprzedaiy teren6w zielonyeh dokonata Pani lub tez zamierza dokonac, w ramaeh

przvgotowari do JJZielonego EXPOJl? ezy moiemy liczvc na Pani zapewnienia odnosnie

nowego podejscia do zieleni, ezy to tylko kolejne propagandowe hasto?

Jesll jest jednak u Pani wola dokonania prawdziwej, glebokie] zmiany polityki miejskiej w

obszarze zieleni, to nieeh pierwszym realnym dziataniem w tym kierunku bedzle rezygnacja

z wystawiania na sprzedai terenu zielonego w otulinie Parku Szarych Szereg6w przy ulicy

Emilii Plater w todzi.

Adres do korespondencji:
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